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Overleg Commissie Regionaal Overleg luchthaven Teuge 

d.d. 4 april 2022 in Teuge 
 

 

Aanwezig: 

Marcel van den Heuvel       voorzitter 

Paula Jorritsma-Verkade, burgemeester  gemeente Voorst 

Wim Willems, wethouder      gemeente Apeldoorn 

Jan Aalbers, wethouder       gemeente Epe 

Corné Stroomer         provincie Gelderland 

Matthijs de Haan        luchthaven Teuge 

Simon Woerlee         gebruikers, recreatief 

Carel Braakman         omwonenden, buiten Apeldoorn/Teuge Tafel 

Nico Jurgens          omwonenden, Algemeen Belang Teuge 

Victor Pollé          luchtvaarttoezicht Nationale politie 

Petra van Burk         secretaris 

 

Afwezig (m.k.): 

Helga Witjes, gedeputeerde     provincie Gelderland 

Carlo Verhaar, wethouder      gemeente Deventer 

Arjen Lagerweij, wethouder     gemeente Voorst 

Carla Nikkels          provincie Gelderland 

Daniël van Vliet         gebruikers, beroepsmatig 

Martin Eimers         gebruikers, recreatief 

Lucas Harbers         omwonenden, Algemeen Belang Teuge 

Maarten Witberg        Natuur & Milieu Gelderland 

 

 

1. Opening en mededelingen 

Marcel van den Heuvel heet iedereen welkom. Een speciaal welkom spreekt hij uit aan Paula Jorritsma-

Verkade, burgemeester gemeente Voorst, als plaatsvervanger van wethouder Arjen Lagerweij. 

Ook heet hij Waldo Ogg, gemeente Voorst, en de heren Boreel en Haaksma van Platform Vlieghinder Teuge 

welkom op de publieke tribune. 

Deze vergadering duurt één uur, daarna is de CRO te gast bij E-Flight Academy op luchthave Teuge. De 

eerste vliegschool met elektrisch aangedreven toestellen.  

Om 17.30 uur sluiten we af met een hapje en een drankje. 

 

Mededelingen 

a. Wijzigingen in samenstelling CRO 

Helga Witjes volgt Christianne van der Wal op als gedeputeerde bij de provincie Gelderland. 

 

b. Geluidsrapportage luchthaven Teuge 2021 

De geluidsrapportage wordt ter kennisname aangenomen. 
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c. Ontwerp-luchthavenbesluit Teuge 

Corné Stroomer licht de stand van zaken toe. De besluitvorming van het luchthavenbesluit is in 

voorbereiding. Na besluitvorming in het college van Gedeputeerde Staten (GS) op 19 april, ligt het voor 

bij Provinciale Staten (PS) voor vaststelling. De verwachting is dat dit op 6 juni zal zijn (na een 

beeldvormende sessie op 18 mei en oordeelsvormende sessie op 25 mei). 

Bijlage bij het luchthavenbesluit is de reactienota met de beantwoording van de zienswijzen. 

 

Carel Braakman vraagt naar de stand van zaken van de procedure Wet Natuurbeheer. Corné antwoordt 

dat deze procedure nu afwijkt van de planning door een aanpassing in de Aerius systematiek. Er wordt 

gewerkt aan een rechtsgeldige oplossing en de verwachting is dat de ontwerp-vergunning verleend 

wordt, voorafgaand aan de besluitvorming van PS over het luchthavenbesluit.  

 

d. Jaarplan 2022 en jaarverslag 2021:  

Carel Braakman merkt op dat er bij de in het jaarverslag vermelde online vergaderingen op 23 maart en 

14 december, geen publieke tribune was toegestaan. Marcel van den Heuvel merkt op dat de opnames 

van de vergaderingen direct gepubliceerd zijn op de website. Hij spreekt de verwachting uit dat online 

vergaderingen niet meer nodig zijn en als dit toch gewenst is, de techniek inmiddels verbeterd is om 

publiek toe te staan. 

 

e. Werkgroep procedure afhandeling klachten 

Carel Braakman licht de stand van zaken toe. De werkgroep heeft inmiddels twee keer overleg gehad. 

Het bestaat uit vertegenwoordigers van de ondernemers en directie luchthaven, provincie Gelderland, 

gemeente Voorst, omwonenden, luchtvaarttoezicht en platform vlieghinder Teuge. Er zijn verschillende 

acties uitgezet, zoals informatie inwinnen bij andere luchthavens met een apart meldpunt. Carel schetst 

het proces en geeft aan dat er aan een protocol wordt gewerkt, deze in de werkgroep besproken wordt, de 

financiële paragraaf uitgewerkt wordt en vervolgens terugkoppeling in CRO plaatsvindt. 

 

2. Concept-verslag 14 december 2021 en actiepunten 

Carel Braakman merkt op dat Maarten Witberg niet vermeld is bij de aanwezigen. 

Met deze aanpassing wordt het verslag vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van: 

• Carel Braakman merkt op dat de toegezegde terugkoppelingen in het gesprek over het 

belevingsonderzoek (pg 3, Carel Braakman en Maarten Witberg) nog niet zijn gegeven. Afgesproken 

wordt de antwoorden terug te koppelen via de mail (actie Petra). 

• Carel Braakman vraagt of Matthijs de Haan en Daniël van Vliet hun zienswijze op het 

belevingsonderzoek hebben ingediend. Dit is nog niet gedaan, volgens Matthijs. Dit wordt gecheckt bij 

Daniël (actie Petra). 

• Het actiepunt om Platform Vlieghinder Teuge op te nemen als gast: Marcel maakt hiervoor een voorstel 

(actie Marcel). 

 

3. Luchthaven, presentatie visie en ontwikkelplannen en toelichting stand van zaken  

Matthijs de Haan licht de toekomstvisie van luchthaven Teuge met behulp van een presentatie toe. 

De visie bestaat uit drie pilaren: 

• Transitie, verandering van de luchthaven ten aanzien van o.a. verduurzaming en de campus-gedachte. 

• Recreatie en toerisme: bijvoorbeeld de zweefvliegclub, het parachutistencentrum en de vliegschool. 

• Ondernemerschap op de luchthaven: er werken nu ongeveer 300 personen bij 33 bedrijven die actief 

zijn over de hele wereld. Matthijs benoemt daarbij de mogelijke komst van de Lifeliner voor 

traumazorg, het ministerie beslist binnenkort hierover. 

 

Onderdeel van de visie is de relatie met de omgeving en mitigerende maatregelen. 

• Corné Stroomer vraagt wat Matthijs bedoelt met de dialoog over mitigerende maatregelen. Matthijs 

geeft aan dat hij open staat voor het gesprek. 

• Carel Braakman vraagt of het niet beter is om zelf de omgeving op te zoeken, zoals eerder toegezegd in 

de aanvraag van het luchthavenbesluit. Matthijs benoemt zijn toelichting in een recente bijeenkomst 
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van Algemeen Belang Teuge en de gemeenteraad. Hij geeft aan dat uitnodigingen voor contact met 

omwonenden volgen. 

 

Marcel bedankt Matthijs voor de presentatie. 

 

4. Luchtvaarttoezicht op luchthaven Teuge 

Victor Pollé geeft met zijn presentatie een inkijk in het werk van Luchtvaarttoezicht in het algemeen en 

specifiek op luchthaven Teuge.  

De kerntaken bestaan uit: 

• Toezicht houden op en handhaving van luchtvaartwet- en regelgeving (EU, verordeningen, Wet 

Luchtvaart) in luchtruim en plaatselijk. 

• Opsporing binnen het domein luchtvaart (ondersteuning luchtvaart technisch gedeelte). 

• Doen van (zelfstandig) strafrechtelijk onderzoek naar luchtvaartongevallen en –incidenten. 

• Toezicht ‘ondermijning’ op groene velden (groene velden zijn velden zonder luchtverkeersleiding). 

 

Voor luchthaven Teuge bestaat het toezicht uit de volgende aspecten: 

• geen geluidscontroles anders dan laagvliegen 

• overtredingen bewijzen via radarplots, via onderzoeksrechter (tijdrovend) 

• eigen waarnemingen (Markers-ciruitbegrenzing) 

• vluchtvoorbereidingsvragen aan vertrekkende vlieger 

• op andere vliegvelden: vragen naar procedures voor Teuge (als Teuge in het vliegplan staat) 

• onderzoek van klachten die doorgestuurd worden door het Provincieloket 

• commissie klachtenafhandeling Teuge 

 

Victor geeft aan dat Luchtvaarttoezicht een account krijgt op een landelijk radarsysteem van 

Luchtverkeersleiding Nederland (LVNL). Op de vraag van Carel Braakman hoe lang dit duurt, antwoordt hij 

dat dit na ongeveer één maand actief is. 

Nico Jurgens vraagt of het ook voorkomt dat piloten hun transponder niet aanzetten. Victor geeft aan dat dit 

inderdaad het geval is en in die gevallen een gemaakte vlucht lastig te herleiden is. 

Victor benoemt dat hij deel uitmaakt van de werkgroep klachtenafhandeling. De huidige werkwijze is dat de 

klachten gemeld worden bij provincieloket en doorgestuurd worden naar Luchtvaarttoezicht. De heer Boreel 

merkt op dat hij veel klachten heeft ingediend, maar geen reactie heeft gehad. Victor onderschrijft dit niet 

en geeft daarnaast aan dat Luchtvaarttoezicht beperkt is in mankracht. 

 

Marcel bedankt Victor voor de presentatie. 

 

5. Rondvraag en sluiting 

• Jan Aalbers deelt mee dat hij stopt als wethouder. Hij bedankt voor de gastvrijheid en de 

samenwerking. 

• Paula Jorritsma geeft aan dat zij niet aanwezig is bij het bezoek aan E-Flight. 

 

Marcel van den Heuvel sluit onder dankzegging de vergadering. 

 
Datum 

overleg 

Actiepunt Actiehouder 

220404 Check indienen zienswijze op belevingsonderzoek bij Daniël van Vliet Petra 

220404 Terugkoppeling vragen gesprek over het belevingsonderzoek (pg 3, 

verslag 14 december 2021) 

Petra 

220404 

211214 

Opnemen Platform Vlieghinder Teuge als gast: uitwerken voorstel Marcel 

 

 


